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پیشنهاد رئیس مجلس خبرگان درباره قوانین حجاب
محمدعلی موحدی کرمانی رئیس مجلس خبرگان رهبری گفت: از مسئولان 
مالیاتی می خواهیم که در زمینه اخذ مالیات ارزش افزوده از غذا و خوراک مردم 
تجدید نظر و دریافت مالیات ارزش افزوده از مواد غذایی را حذف و مردم را در 

زمینه تامین مایحتاج خود یاری کنند.
به گزارش ایلنا، آیت الله محمدعلی موحدی کرمانی در آیین افتتاحیه سومین 
اجلاسیه ششمین دوره مجلس خبرگان رهبری که در مجتمع فرهنگی یاروان 
حضرت مهدی )عج( در حال برگزاری است، با قدردانی از راهنمایی های رهبر 
معظم انقلاب در مدیریت کشــور گفت: رهبر انقلاب سالیان متمادی است که 
دیدگاه های اقتصادی خود را در قالب شعار سال اعلام می کنند و امسال هم به 

نام سرمایه گذاری برای تولید نامگذاری شده است.
وی از سران سه قوه خواست، زمینه ها را برای تحقق اهداف شعار امسال فراهم 

و امور مربوط به سرمایه گذاری را تسهیل کنند.
رئیس مجلس خبرگان رهبری همچنین از سرمایه گذاران، مردم و علاقمندان 
به کشــور دعوت کرد حتی با سرمایه اندک خود پا به میدان اقتصاد و آبادانی 

ایران بگذارند.
 موحدی کرمانی با اشاره به تنگنای اقتصادی مردم و اقشار ضعیف در اثر تورم 
گفت: در اجلاسیه ها و کمیســیون های مختلف از روسای جمهور و مسئولان 
اقتصادی می خواهیم که برنامه و راهکار خود را برای بهبود وضعیت اقتصادی 
مردم و به ویژه اقشار آسیب پذیر اجرا نمایند و پیگیر حل مشکلات اقتصادی 

مردم باشند.
وی افزود از دولت می خواهیم که نظام کالابرگ را برای اقشار مختلف و اقشار 
ضعیف و محروم جامعه گسترش دهند، به طوری که مردم با کالابرگ بتوانند، 

همه مواد غذایی مورد نیاز خود را تامین کنند.
رئیس مجلس خبرگان رهبری افزود: از مســئولان مالیاتی می خواهیم که در 
زمینه اخذ مالیات ارزش افــزوده از غذا و خوراک مردم تجدید نظر و دریافت 
مالیات ارزش افزوده از مواد غذایی را حذف و مردم را در زمینه تامین مایحتاج 

خود یاری کنند.
وی به حادثه بندر شهید رجایی اشاره کرد و از همه نیروهای امدادی، انتظامی 
و امنیتی برای حضور در صحنه و ارائه خدمات به آسیب دیدگان تشکر کرد و 
افزود: از دستگاه های متولی می خواهیم نسبت به شناسایی علل و عوامل حادثه 
اقدام و با شناســایی مقصران و برخورد با آنان از بروز اتفاقات مشابه جلوگیری 

کنند.
 موحــدی کرمانی بــه تحولات غــزه و مقاومت مردم آن ســرزمین در برابر 
صهیونیســت ها و جبهه باطل هم اشاره کرد گفت: مقاومت جانانه جبهه حق 
در برابر کفر مطلق، برآمده از ایمان مردم مقتدر غزه است و با توکل به خداوند 

متعال، مردم غزه مصداق پیروزی همه انسان های آزاده خواهند شد.
رئیس مجلس خبرگان رهبری با اشــاره به تنگناها و ســختی های مردم غزه 
افزود: ســازمان های مردم نهاد و خیران مسلمان و انسان دوست تلاش کنند 
به مردم غزه آب و غذا برســانند و وظیفه هر انسان با وجدانی است که به این 

توصیه عمل کند.
موحدی کرمانی ادامه داد: با وجود جنایات های رژیم جنایت کار صهیونیستی ما 
از ماندن مردم غزه در سرزمین خود دفاع می کنیم و این سیاست رژیم است که 
می خواهد مردم غزه از سرزمین خود جدا شوند و سیاست قطعی جبهه مقاومت 
و نظام اسلامی، دفاع از مقاومت مردم مظلوم غزه در برابر رژیم صهیونیستی و 

دفاع از سرزمین فلسطین است
وی در بخش دیگری از ســخنرانی خود، بر اجرای سیاســت های تشویقی در 
زمینه حجاب تأکید کرد و افزود: باید قوانینی تصویب شود که به افراد محجبه 
پــاداش و امتیاز می دهد؛ ارائه امتیازهایی مانند بخشــودگی جرائم رانندگی و 

بخشودگی مالیاتی افراد می تواند در تشویق افراد به سمت حجاب موثر باشد.

مجلس خبرگان

تذکر به یک روزنامه 
و ارجاع پرونده به مرجع قضایی

در پی انتشار تیتری در یکی از روزنامه ها با محتوایی مغایر با مصالح و منافع 
ملی درباره مذاکرات، هیات نظارت بر مطبوعات با استناد به قانون مطبوعات 
به مدیرمســئول این رســانه تذکر کتبی داد و پرونده آن را جهت بررسی و 

رسیدگی به مرجع قضایی ارسال کرد.
به گزارش ایســنا، روابط عمومی معاونت امور رســانه ای و تبلیغات بدون نام 
بردن از اســم روزنامه آورده اســت: »تیتر منتشرشــده در این روزنامه، »اثر 
شلیک بر مذاکرات« سوای از اینکه با متن مطلب سنخیت ندارد، بازتاب دهنده 
و تکرار روایت جعلی و ادعای بی اســاس رژیم صهیونیستی، یادآور دوقطبی 
نادرست دیپلماســی و میدان و انداختن توپ توقف مذاکرات در زمین ایران 
اســت؛ در حالی که میدان و دیپلماســی در هماهنگ ترین وضعیت خود به 
ســر می برند و دلیل اصلی وقفه در مذاکرات نیــز، ناهماهنگی ها و تناقضات 
در طرف آمریکایی اســت. مجموع این موارد، نه تنها با واقعیت های سیاسی و 
دیپلماتیک کشور هم خوانی ندارد، بلکه در تضاد کامل با منافع ملی و امنیت 

کشور قرار دارد.
بر همین اســاس، با توجه به تخلف صورت گرفته در انتخاب تیتر یادشده که 
ناقــض توصیه ها و ملاحظات و مصالح امنیت ملی اســت و پیام نادرســت و 
مخربی که در شرایط حساس کنونی به خارج از مرزها مخابره می کند، هیات 
نظارت بر مطبوعات ضمن بررســی دقیق موضوع، اقدام به صدور تذکر کتبی 

و ارجاع پرونده به مرجع قضایی کرده است.
هیات نظــارت بر مطبوعات ضمن قدردانی از رویکرد مســئولانه و حرفه ای 
اکثریت رسانه های کشور که با درک واقع بینانه از جایگاه مذاکرات، آن را به 
درستی در چارچوب یکی از مسائل جاری در منظومه اولویت های ملی تحلیل 
می کنند و  از تبدیل آن به مســئله اصلی کشــور و ایجاد دوقطبی ها مخرب 
پرهیز می کنند و از این طریق به تقویت انسجام ملی و آرامش افکار عمومی 
کمک می کننــد، بار دیگر بر ضرورت رعایت هرچه دقیق تر اصول حرفه ای و 
مصالح عالی کشور در پوشــش اخبار مرتبط با موضوعات راهبردی همچون 

مذاکرات تأکید می کند.«

عدلیه

فرجی راد:

قرار نیست مذاکرات متوقف شود
اســتاد ژئوپلیتیک گفت: قرار نیست مذاکرات متوقف شــود و ادامه خواهد 

داشت اما زمان برگزاری دور چهارم مشخص نیست.
عبدالرضــا فرجی راد، اســتاد ژئوپلیتیک، در گفت وگو با منیبــان درباره به 
تعویــق افتــادن دور چهارم مذاکرات ایران و آمریــکا گفت: در درون هیئت 
حاکم امریکا اختلافاتی وجود داشــت که چه امتیازاتی به ایران بدهند. این 
اختلافات به جایی رسید که »مایک والتز« مشاور امنیت ملی در کاخ سفید 

که نزدیک ترین فرد به ترامپ است، برکنار شد.  
او ادامــه داد: براســاس آن چیزی کــه از زبان مارکو روبیــو، وزیر خارجه و 
سرپرســت امنیت ملی کاخ ســفید، بیرون می آید، او علاقمند نیست ایران 
غنی ســازی در داخل خاک کشور داشته باشــد. تأخیر در مذاکرات به دلیل 
بدبینی و مشــکلی داخلی آمریکاســت. آن طور که هردو طرف نشان دادند، 
قرار نیست مذاکرات متوقف شود و ادامه خواهد داشت اما زمان برگزاری دور 

چهارم مشخص نیست. باید چند روزی صبر کرد.
این اســتاد دانشگاه با اشــاره به راهبردی که ایران باید در این زمینه پیش 
بگیــرد، گفت: باید اعلام  کنند بــرای مذاکرات آمادگی داریــم و به آمریکا 
اطمینان خاطر دهند که به دنبال ســلاح هسته ای نیستیم. باید اعلام کنیم 
که حاضر هستیم براساس قوانین آژانس و NPT مانند گذشته عمل کنیم. 

فرجــی راد درخصوص عدم مشــارکت کشــورهای اروپایــی در این دور از 
مذاکــرات ایران و آمریکا گفت: آمریکا علاقه ندارد، کشــورهای دیگر در این 

قضیه مداخله کنند. 
ما با آمریکا مذاکره می کنیم تا اولاً اعتمادســازی کنیم که برنامه هســته ای 
ایران صلح آمیز اســت، ثانیا تحریم هایی که علیه ما ایجاد شده برداشته شود. 
مســئله ای که مربوط به اروپا و 1+5 می شود، اسنپ بک است. در ایران اعلام 
آمادگی شــد تا با اروپا رایزنی کنیم البته در گذشــته جلساتی با اروپایی ها 

داشتیم.
او در پایان خاطرنشان کرد: اروپا حساس شده و می خواهد بداند در مذاکرات 
چه خبر است و چه اتفاقی می افتد، به ویژه فرانسوی ها. فرانسوی ها وقتی وارد 
گفت وگو می شوند حساس تر از بقیه بوده و به دنبال منافع خودشان هستند.

دیدگاه

حاجی بابایی:
اعتبار کافی برای رتبه بندی معلمان 

وجود دارد
رئیس فراکســیون فرهنگیان مجلس با اشاره به نگاه ویژه 
مجلس به حــوزه آموزش و پرورش به خصوص در جریان 
تدویــن احکام برنامــه هفتم، گفت: یکــی از دغدغه های 
معلمان عدم اجرای دقیق رتبه بندی معلمان است که باید 
وزیر آن را با نگاهی مثبت که طرفدار معلمان است، اصلاح 
کرده و برای دارا بودن کشــوری تراز در حوزه علمی باید 

آموزش و پرورش را تقویت کند.
به گزارش ایلنا، حمیدرضا حاجی بابایی در دیدار معلمان 
نمونه کشــوری و اساتید برتر دانشــگاه فرهنگیان ضمن 
گرامیداشــت هفتــه معلم با بیان اینکه قانــون آموزش و 
پرورش در مجلس آماده است، گفت: سیاست های آموزش 
و پرورش از سوی رهبر معظم انقلاب ابلاغ و قانون مربوطه 
نوشته شــد و برنامه ششم و برنامه هفتم نیز بر اساس آن 
تدوین شــد. در طول عمر وزارت آموزش و پرورش سابقه 
نداشــته برنامه ای به این قدرت درباره آموزش و پرورش 

نوشته شده باشد.
وی در ادامــه با بیان اینکه آموزش و پرورش از چند ناحیه 
رنج می برد که نخست بحث ساختمان، تجهیزات و امکانات 
اســت که البته مجلس مصوبات خوبی برای آن داشــت و 
۲ دهم درصد مالیات بــر ارزش افزوده و ۲۷ صدم درصد 
مالیات به عنوان بودجه برای این حوزه گذاشته شد، گفت: 
تا کنون و در طول عمر آموزش و پرورش سابقه نداشته که 
بودجه ای به میزان 5۰ هزار میلیارد تومان برای رتبه بندی 
معلمان در اختیار دولت قرار گیرد که با تلاش مجلس این 

کار انجام شد.
حاجی بابایی با ابراز تأسف از عدم اجرای دقیق قانون نظام 
رتبه بندی معلمان که باعث نگرانی این قشــر شــده بود، 
گفت: در این نظام هنوز تکلیف دکتر-معلم، کارمند اداری، 
کمیته امداد امام)ره( و برخی از مســائل روشن نیست که 
آقای کاظمی باید این موضوعات را با نگاه مثبت اصلاح کند 

و طرفدار معلم و ساختار اداری وزارتخانه باشد. 

قالیباف:
ساختار نظام آموزش و پرورش 

نیازمند اصلاح است
رئیس نهاد قانونگذاری کشــورمان با بیان اینکه بر اساس 
ماده 91 قانون برنامه هفتم که درباره نظام مدیریتی کشور 
می گوید باید موضوعات را رفع کنیم، اظهار داشت: ساختار 
نظام آموزش و پرورش نیازمند اصلاح اســت که این ماده 
قانونی ظرفیت آن را دارد که اصلاحات لازم براســاس آن 

انجام شود.
به گزارش ایلنا، محمدباقر قالیباف رئیس مجلس شــورای 
اسلامی در نشست تقدیر از معلمان نمونه کشوری و اساتید 
برتر تربیت معلم ضمن گرامیداشت هفته معلم و بیان این 
که اکنــون یک رزمنده غواص با ســابقه معلمی در رأس 
وزارت آموزش و پرورش اســت، گفت: یکی از رنج های ما 
در وزارتخانه تعدد وزیر  و سرپرســت طی 1۷ سال است 
که بیش از 16 نفر بوده و این نشان دهنده این است که تا 

پیش از این اهمیتی به آن نداده ایم.
قالیباف با بیان اینکه کســی که امنیت را متوجه شود به 
اهمیــت آموزش و پرورش پی می برد، عنوان کرد: پیش از 
این سند مهمی برای آموزش و پرورش نوشته شد اما آنقدر 

زمان از آن گذشته که مجددا نیازمند بازنگری است.
رئیس مجلس شورای اسلامی با بیان اینکه مجلس یازدهم 
و دولت سیزدهم و امروز مجلس دوازدهم و دولت چهاردهم 
بــه اهمیت حوزه آموزش و پرورش پــی برده و مصمم به 
جبران گذشته هســتند، عنوان کرد: ما تلاش داریم عقب  

ماندگی هایی که در این حوزه داشتیم را جبران کنیم.

بیگدلی:
دولت برای پس گرفتن لایحه حفظ 

کرامت زنان عجله کرد
یک عضو کمیســیون اجتماعی گفت: در حال حل مشکل 
خروج زنان از کشــور بودیم و در لایحه حفظ کرامت زنان، 
یک بند آوردیم که خانم هایی که می خواهند خارج از کشور 
بروند، چه مجرد و چه متاهل که همسران و ولی  آن ها اجازه 
نمی دهند و خروج شان ضرورت دارد؛ برای شان یک دادگاه 
ویژه ای در این حوزه تشــکیل شــود و ضرورتش را دادگاه 

مشخص کند اما دولت عجله کرد و لایحه را پس گرفت.
احمدبیگدلی در گفت وگو با ایلنا، درباره بررسی طرح اصلاح 
موادی از قانون نحوه اجرای محکومیت های مالی و برخی 
از احکام مهریه گفت: مهریه از لحاظ قانونی و شرعی حق 
خانم ها است، ولی متاسفانه طی چند سال اخیر، حاشیه ها، 
مســائل و مشــکلاتی هم برای خانم ها و هم آقایان ایجاد 

کرده است.
این عضو کمیســیون اجتماعی مجلس شورای اسلامی با 
بیــان این که به اعتقاد من با یک بنــد یا دو بند نمی توان 
قانون مهریه را اصلاح کرد، عنوان کرد: نمی توان با یک ماده 
آوردن قانون را اصلاح کرد. باید کارشناسی شود و نظرات 
افرادی که در بحث مهریه آسیب دیده اند، چه خانم و چه 

آقا، مورد بررسی قرار گیرد.
وی ادامه داد: مثلًا کســی که یک سال است ازدواج کرده 
و طلاق می گیرد و می خواهد مهریه بگیرد، باید با کســی 
که ۲۰ ســال زندگی کرده و می خواهد مهریه بگیرد، فرق 

داشته باشد. 
بیگدلی خاطرنشان کرد: همان طور که در اسلام نگاه ابزاری 
به زن رد شده است؛ نگاه ابزاری به مهریه نباید وجود داشته 
باشد. کسانی که چنین نگاهی دارند بسیار کم هستند اما 
متاسفانه هستند برخی از افراد که به مهریه به عنوان ابزار 

نگاه می کنند.
وی در پاســخ به این که یکسری از مســائل در مورد زنان 
مغفول مانده اســت؛ مانند حق خروج از کشور، آیا مجلس 
قرار است در این خصوص اقدامی کند، گفت: در حال حاضر 

داریم موضوع حق خروج زنان از کشور را حل می کنیم.
این عضو کمیسیون اجتماعی افزود: در لایحه حفظ کرامت 
زنان یک بند آورده بودیم کــه خانم هایی که می خواهند 
خارج از کشــور بروند، چه مجرد و چه متاهل که همسران 
و ولــی  آن ها اجازه نمی دهند و خروج شــان ضرورت دارد؛ 
برای شــان یک دادگاه ویژه ای در این حوزه تشــکیل شود 
و ضرورتش را دادگاه مشــخص کند و بعد بتوانند یکسری 

تضامینی بگذارند و به خارج از کشور بروند.
بیگدلی در پاســخ به این که دولت لایحــه کرامت زنان یا 
همان لایحه حمایت از زنان در برابر خشونت را پس گرفته 
است تکلیف این بند اصلاحی چه می شود، گفت: این بند 
هم چون جزء لایحه بوده است متاسفانه کنسل شده است.
وی خاطرنشــان کرد: البته متاسفانه عجله کردند و نباید 
عجله ای تصمیم می گرفتند. چون اتفاقی در کمیســیون 

اجتماعی نیفتاده است؛ باید اجازه می دادند بررسی شود.
این عضو کمیســیون اجتماعی درباره اینکه بند اصلاحی 
مربوط به خروج زنان از کشور را نمی توان در طرح دیگری 
بررســی کرد، گفت: یک طرح هایی پیرامون لایحه کرامت 

زنان وجود دارد شاید در آن این بند را آوردیم.

مجلس

رئیس قوه قضائیه گفت: دادستانی کل 
و مقامات قضایی اســتان هرمزگان به 
صورت مســتمر و مجدانه حادثه بندر 
شــهید رجایی کار کردنــد و فرآیند 
تحقیقات از افرادی صورت گرفته است 

و تاکنون دو نفر بازداشت شده اند.
به گزارش ایلنا، حجت الاســلام والمسلمین 
محســنی اژه ای، روز گذشته )دوشنبه( طی 
سخنانی در نشست شورای عالی قوه قضائیه، 
ضمن تبریک دهه کرامت و ولادت امام رضا 
)ع( و تســلیت مجدد به خانواه جانباختگان 
حادثه بندر شــهید رجایی، گفت: با کمک و 
همدلی مردم و حضور و ممارست امدادگران، 
نیروها و مسئولان از قوای مختلف، اقدامات 
لازم برای تمشیّت امور در بندر شهید رجایی 
پــس از حادثه رخ داده، تا آنجا که میسّــر و 
مقدور بود در سریع ترین زمان ممکن انجام 
شــد. دادستانی کل و مقامات قضایی استان 
هرمزگان نیز به صورت مستمر و مجدانه در 
قبال این موضوع کار کردند. در این خصوص، 
فرآینــد تحقیقات از افــرادی صورت گرفته 
اســت و تا کنون دو نفر بازداشــت شده اند. 
پزشــکی قانونی نیز برای شناسایی اجساد 
جانباختگان، تلاش مطلوبی داشت؛ بر همین 
اساس، دیه تعداد قابل توجهی از جانباختگان 
پرداخت شده است. همچنین حدود ۲ هزار و 
6۰۰ خودروی خسارت دیده در این حادثه، یا 

خسارت دریافت کرده اند یا ترتیبات این امر 
در قبال آن ها در شُرف اجراست.

رئیس دســتگاه قضا افزود: همچنین فرآیند 
تعیین و جبران خسارت وارده به محموله های 
خسارت دیده در بندر شهید رجایی نیز آغاز 
شــده اســت. به هر ترتیب، تاکید مؤکد و 
مجدد من خطاب به مقامات قضایی ذیصلاح 
آن است که در تعقیب، شناسایی، دستگیری 
و محاکمــه عناصری کــه در حادثه مزبور، 
قصــور و یــا تقصیر داشــتند، نهایت دقت، 
جدیت و ســرعت را به خــرج دهند و وفق 
قانون و پس از احراز انتســاب قصور، تقصیر 
یا اقــدام مجرمانه محتمل، اقدامات و تدابیر 
مقتضــی را ترتیــب دهند. حجت الاســلام 
والمسلمین محســنی اژه ای در ادامه ضمن 
تبیین و تشــریح اقدامات قاطعانه دســتگاه 
قضایی در پرونده های ســنگین مفاســد و 
عناصر دانه درشت و اقدامات عدلیه در زمینه 
مبارزه با مظاهر مختلف فســاد، بویژه فساد 
اقتصادی و مالی، اظهار کرد: قوه قضائیه طی 
یک ســال اخیر در راستای جدیت و اهتمام 
در امر مبارزه با مظاهر مختلف فســاد، بویژه 
فساد اقتصادی و مالی، به پرونده های سنگین 
مفاســد ورود پیدا کرده و احکامی را صادر 
کرده که برخی از آن احکام، قطعی شده اند؛ 
همچنین رسیدگی به پرونده های دیگری نیز 
در این رابطه، آغاز شــده اســت.  رئیس قوه 

قضائیه با اشــاره به ورود مجدانه و پیگیرانه 
دستگاه قضایی به پرونده های کثیرالشاکی با 
اولویت اســتیفای حقوق مالباختگان، گفت: 
قوه قضائیه مجدانــه و پیگیرانه پرونده های 
کثیرالشاکی را مورد رسیدگی قرار می دهد و 
در این راستا، اولویت اساسی، استیفای حقوق 
مالباختگان است؛ البته به صورت قاطعانه و 
قانونی با جرائم ارتکابی از ناحیه کلاهبردارن 
نیز برخورد می شود؛ بالتأکید در این عرصه، 
نیاز به آسیب شناسی و آگاهی بخشی بیشتر 
بــرای مردم اســت تا بــدون تحقیق و اخذ 
تضامین کافی، سرمایه های خود را در اختیار 

دیگران قرار ندهند. 
رئیس دســتگاه قضــا در ادامه با اشــاره به 
رســیدگی ویژه دســتگاه قضایی به پرونده 
جاعلیــن حرفــه ای، غاصبیــن عناویــن و 
امضــای  و  نــام  از  سوء اســتفاده کنندگان 
مجعول مقامات، بیان داشت: جاعلین لطمه 
زیادی به اعتماد مردم و ســرمایه اجتماعی 
کشــور می زنند؛ از همین رو طی یک ســال 
اخیر دســتگاه قضایی ورود مجدانه تری به 
پرونده جاعلین حرفه ای، غاصبین عناوین و 
سوء استفاده کنندگان از نام و امضای مجعول 

مقامات داشته است.
رئیــس عدلیــه در ادامه با اشــاره به ورود 
قاطعانــه قــوه قضائیه بــه پرونده های مهم 
امنیتی و پرونده عناصر مرتبط با ســرویس 
جاسوسی رژیم صهیونیستی که قصد تهدید 
و تحدید امنیت شهروندان را داشتند، گفت: 
دســتگاه قضایی با کمک نیروهای نظامی و 
امنیتی و اطلاعاتی، در خنثی کردن بسیاری 
از توطئه های متنوع دشــمنان، نقش آفرین 
بود؛ مشــخصاً قوه قضائیــه ورود قاطعانه ای 
بــه پرونده هــای مهــم امنیتــی و پرونده 
عناصر مرتبط با ســرویس جاسوسی رژیم 
صهیونیستی داشــت و در قبال آن ها احکام 
قانونی و قاطعانه ای صادر و اجرا شد. برخوردِ 
بــدون اغمــاض و قاطعانه بــا عناصر مخل 
امنیت شهروندان، یک مطالبه مردمی است 

و دستگاه قضایی این مطالبه را ارج می نهد.

قاضی القضات در ادامه با اشــاره به اقدامات 
دســتگاه قضایــی در برخــورد بــا عناصر 
تهدیدکننده امنیت روانی مردم، تصریح کرد: 
طی یک سال اخیر، دستگاه قضایی به صورت 
مجدانــه و پیگیرانه با عناصــر تهدیدکننده 
امنیت روانی مردم و عناصری که خواسته یا 
ناخواسته در راستای مقاصد شیطانی دشمن، 
شایعه و دروغی را در جامعه نشر می دهند تا 
شهروندان را به هراس بیفکنند، وفق قانون و 

بصورت قاطعانه برخورد کرده است.
اژه ای  والمســلمین محسنی  حجت الاسلام 
در ادامــه با اشــاره بــه دســتاوردهای قوه 
قضائیه در راســتای امرِ بازاجتماعی کردن 
و اصلاح مجرمین و زندانیان و رســیدگی به 
خانواده زندانیان، گفت: طی یک ســال اخیر 
اقدامات عمیق تر و پردامنه تری در راســتای 
بازاجتماعــی کــردن و اصــلاح مجرمین و 
زندانیان و رســیدگی به خانــواده زندانیان 

صورت گرفت.
رئیس دســتگاه قضا همچنین با اشــاره به 
اقدامــات عدلیــه در امر کمک بــه آزادی 
زندانیان جرایم غیرعمد، گفت: طی یک سال 
اخیر، اقدامات مطلوبی در دستگاه قضایی در 
همراهی با ســتاد دیه و خیّرین در راستای 
آزادی زندانیان جرایم غیرعمد صورت گرفته 

است.
رئیس دســتگاه قضا در بخــش دیگری از 
سخنانش در نشست امروز، به کلیه ی مراکز 
و بخش های قضایی دستور داد تا با عنایت به 
ناترازی انرژی در کشور، نهایت صرفه جویی را 

در حوزه انرژی داشته باشند.
اژه ای  والمســلمین محسنی  حجت الاسلام 
همچنین در مطلع ســخنانش در نشســت 
دیروز با اشــاره به در پیش بودن موسم حج، 
از همــه حج گزاران خواســت تا با عنایت به 
تحولات در جهان اســلام، به جوانب و وجوه 
سیاسی فریضه حج بیش از پیش توجه کنند 
و مظلومین غزه را که تحت جنایات وحشیانه 
صهیونیست های مستظهر به حمایت آمریکا 

هستند را فراموش نکنند. 

قاضی القضات خبر داد

بازداشت ۲ نفر در رابطه با انفجار بندر شهید رجایی

دبیرکل حزب مردم سالاری در افتتاحیه 
انجمن اســامی دانشجویان نو اندیش 
دانشگاه شــهید چمران اهواز شرکت 

کرد.
به گزارش خبرنگار مردم سالاری از خوزستان، 
شــامگاه یکشــنبه 1۴ اردیبهشت مصطفی 
کواکبیــان دبیر اول  حزب مردم ســالاری و 
نماینده ادوار مجلس شورای اسلامی با حضور 
در میان دانشــجویان دانشگاه شهید چمران 

اهواز به ایراد سخنرانی پرداخت.
کواکبیان در این مراســم  که به مناســبت 
بازگشــایی و شــروع فعالیت مجدد انجمن 
اسلامی دانشجویان نو اندیش دانشگاه شهید 
چمران اهواز  پس از یک تعطیلی چند ساله 

صورت گرفت شرکت کرد.
دبیرکل حزب مردم ســالاری در این مراسم، 
طی سخنانی، گفت: در دولت آقای پزشکیان 
در حوزه جوانان متاســفانه آنگونه که تصور 
می شد اقدامی صورت نگرفت یعنی متوسط 
سن هیئت دولت که خود ما و همین جوانان، 
زمینه ساز استقرارش بودند بسیار بیشتر از 

آن چیزی است که متصور بودیم.
نماینده ادوار مجلس، افزود: لازم است نسبت 
به این موضوع چه در ســطح وزارت چه در 
سطح مدیران کشوری و استانی تجدید نظر 
صورت پذیرد تا فاصله بین نسلی موجود به 

حداقل برســد و موجب اشاعه امیدواری در 
میان جوانان و نوجوانان شود.

دبیرکل حزب مردم سالاری گفت: در حوزه 
سیاســت خارجی، در برهه ای بیبدیل قرار 
داریم چرا که در کمتر دوره ای دیده بودیم که 

همه ارکان نظام خواهان مذاکره باشند فلذا 
می بایست از این تغییر رویکرد استقبال کرد 
چرا که مستقیما معیشت مردم را تحت تاثیر 
قرار می دهد. مصطفی کواکبیان در حاشــیه 
این سفر دیدار و جلساتی با نماینده ولی فقیه 

در اســتان، استاندار خوزستان، خبرنگاران و 
اصحاب رسانه و فعالین سیاسی اجتماعی و 
جبهه اصلاحات استان خوزستان  داشت و با 
آنان پیرامون مسائل استان خوزستان و کشور 

به بحث و تبادل نظر پرداخت.

کواکبیان در جمع دانشجویان دانشگاه شهید چمران اهواز:

ارکان نظام خواهان مذاکره با آمریکا هستند

با حضور جمعی از مسئولان  جلسه ای 
تشــکل جبهه اصاحات خوزستان و 
اهالی رسانه ها، با حضور دکتر »مصطفی 
کواکبیان« دبیر حزب مردم سالاری و 
بعضی از نمایندگان احزاب  برگزار شد.

در این جلسه دکتر مصطفی کواکبیان، دبیر 
کل حزب مردم سالاری در جمع مسئولان 
تشکل ها جبهه اصلاحات خوزستان و اهالی 
رســانه ضمن تبریک روز معلم و همچنین 
تسلیت حادثه تلخ اسکله بندر شهید رجایی 
گفت: بعد از انقلاب هیچ وقت به این شکل 

کل نظام به دنبال مذاکرات نبوده است.
وی در ادامــه با اشــاره به اینکــه اولین بار 
اســت که تیم مذاکره کننده از مقام معظم 
رهبری کسب تکلیف می کند، افزود: دلیل 
این موضوع این اســت که ایــن مذاکرات 
مستقیم انجام می شــود و بااشاره و به اذن 
رهبری است و در مقابل ما آن سمت ماجرا 
که آمریکا باشد هم جمهوری اسلامی ایران 
را بایــد طرف مذاکره قرار دهد از بحث های 

نیابتی خلاص شود  .
دبیر حــزب مردم ســالاری در ادامه افزود 
:امروزه دیگر درگیری ها و دعواهای منطقه را 

به پای جمهوری اسلامی نمی نویسند.
کواکبیان افزود: اپوزیســیون خارج نشــین 
و بعضــی از داخلی ها خوششــان نمی آید 
مذاکرات سر و سامان بگیرد، به نظر می رسد 
یک ضلع سومی به نام صهیونیسم هم وجود 
دارد که نمی گذارد این مذاکرات انجام شود 
و چوب لای چرخ مذاکرات می گذارند؛ من 
معتقدم حتی اگر این مذاکرات به سرانجام 
هم نرســد، بین مــا و آمریــکا جنگی رخ 
نخواهیــم داد. بحث مذاکرات با آمریکا یک 
تابو بود و خوشبختانه این تابو شکست خورد 

و دستاوردهای داشته است.

دبیرکل حزب مردم ســالاری همچنین با 
اشاره به اینکه ما باید در رسانه ها از مذاکرات 
که مورد تایید رهبری است حمایت کنیم، 
گفت: باید این حمایت ها را تا حصول نتیجه 

پیش ببریم.
کواکبیان با اشــاره به وضعیت مردم خاطر 
نشــان کرد: مردم شــریف ایران از حامیان 
بزرگ این انقلاب و دستاوردهای آن هستند، 
ولی متاســفانه بعضی ها چه در داخل و چه 
خارج نشــین  نمی خواهند مردم با کرامت 
زندگی کنند و گشایشی در معیشت آنها به 

وجود بیاید.
وی افزود: معتقدم خارج نشین ها هیچ وقت 
خواهان اصلاحات نیستند و وضع مملکت را 

به همین روال می خواهند.
مدیر مســئول مردم روزنامه مردم سالاری 
در خصوص انتخابات گفت: انتخابات شوراها 
حلقه یک پازل هســتند که تا پایان ســال 
جاری بحث شوراها با جدیت و پویایی باید 
دنبال شود، این انتخابات یک محک است و 
باید مردم به صحنه بیایند و از صندوق رای 

و انتخاب کردن استقبال کنند.
کواکبیان در ادامه افــزود: معتقدم در بین 
احزاب ما یک روزمه قوی داریم، استانی مثل 
خوزستان و شخصیت های موجود در آن را 
می توانیم مطرح کنیم، فردی که بیشترین 
مقبولیت را دارد مطرح شود و معرفی کنیم 

تا اثرگزار باشیم.
وی تاکید کرد: متاســفانه تفکری در کشور 
وجود دارد که حداقل ها حاکم شود. ما باید 
انتخابات را جدی بگیریم و از طرف احزاب، 
رسانه ها، فرهیختگان و ســایر اقشار مردم 
شریف ایران باید موضوع انتخابات را با قدرت 

پیگیری کنیم.
کواکبیان با اشاره به اینکه متاسفانه در کشور 

احزاب، دموکراســی و مردم سالاری جدی 
گرفته نمی شــود، گفت: لازمه دموکراسی 
انتخابات است ولازمه انتخابات رقابت است و 

لازمه رقابت احزاب است. 
وی تاکید کرد: خیلی از مسائل کشور قابل 
حل است ولی مشکل اصلی ما قصه بازنگری 

قانون اساسی است.
در طــول تاریخ، ایران هیــچ وقت خواهان 

جنگ نبوده است
در ادامه جلسه »سید جابر موسوی« رئیس 
جبهه اصلاحات در اســتان خوزســتان به 
ارائه گزارشــی از عملکرد جبهه اصلاحات 
خوزســتان در ســال گذشــته پرداخت و 
گفت: بعــد از انتخــاب دکتر پزشــکیان 
جلسات متعددی با حضور اجمن ها احزاب 
و شــوراهای هماهنگی برگزار شد که چند 
جلسه آن با حضور شخصیت های کشوری و 

سیاسی برگزار کردیم. 
موســوی در ادامه با اشاره به اینکه براساس 
مصوبات این جلســه هر ماه یک شخصیت 
کشوری و سیاســی به این جلسات دعوت 
شده  است، گفت: از احزاب خواسته شده که 
نمایندگان خود را در شهرســتان ها معرفی 

کنند.
وی همچنین با بیان اینکه یکی از مشکلات 
ما عدم انسجام و جمع رسمی است، افزود: 
در نظــر داریم قبــل از انتخابات شــوراها 

نمایندگان احزاب خود را معرفی کنند.
موســوی با تاکید بر اینکــه دغدغه جامعه 
اصلاح طلبی نخبگان و اکثریت مردم تاکید 
بر مذاکرات اســت، یادآور شــد: ملت زخم 
خورده ایــران هیچگاه خواهان جنگ نبوده 
و صلح و آرامش متــرادف با نام ایران عزیز 

است.
وی با بیان اینکه گروهی خارج نشین همنوا 

با صهیونیســم جنایتــکار و اقلیتی مانند 
پایدارچی ها موافق مذاکرات نیستند، گفت: 
این افراد نمی  خواهند مذاکرات به سرانجام 

برسد.
موسوی با اشاره به اینکه خوشبختانه بعد از 
انتخابات اخیر گشایشی در کشور ایجاد شده 
و فضا برای رقابت ســالم فراهم آمد، افزود: 
امیدی در دل مردم به وجود آمده و این امید 

برحفظ منافع ملی اثرگزار است.
رئیس جبهه اصلاحات خوزســتان در پایان 
ضمن تقدیر و تشکر از حاضرین جلسه گفت: 
خواســته قالب اصلاح طلبان در انتصابات و 
به کارگیری مســئولیت ها، استفاده از افراد 

شایسته متخصص و دلسوز نظام است.
صلح و آرامش مترادف 

با نام ایران است
در ادامــه این جلســه امید هلالــی، مدیر 
مسئول روزنامه سراسری راوی ملت نیز طی 
سخنانی با اشاره به ایات شریف قرانی گفت: 
اگر مردم اصل باشند خیلی از مسائل ما حل 
خواهد شد و این بغرنجی در اوضاع کشور به 

وجود نخواهد آمد.
وی در ادامه افزود: خواسته به حق اکثریت 
مردم این است که عقل و عقلانیت کشور را 
مدیریت کند،  نه کسانی که با جهل و نادانی 
و بی سلیقگی این کشور را به قهقرا رسانده اند. 
هلالی در ادامه با اشاره به اینکه معتقدم که 
دولت آقای پزشــکیان یک فرصت اســت، 
گفت: خواســته اکثریت مردم خوزستان از 
این فرصت یک زندگی با کرامت و معنادار و 
بهره مندی از ثروت های طبیعی و ملی است، 

که به تناسب آنچه دارند برخوردار باشند.
هلالی در پایان یادآور شد: ما به قدرت ایران 
عزیز ایمان و اعتقاد باور داریم، ولی موضوع 

مذاکرات برای کشور بسیار حیاتی ست.

دبیرکل حزب مردم سالاری در جمع احزاب و رسانه های جبهه اصلاحات استان خوزستان:

اپوزیسیون خارج نشین و تندروهای داخلی مخالف مذاکرات هستند


